
Onderwerp: Agendapunt 15 Vragenuur Forum Stad 

Goedemiddag,

Namens de PvdA gemeenteraadsfractie wil ik graag de volgende vraag stellen.

In de gemeente Rijswijk staan enkele Informatie Stadkaarten van Rijswijk.
Deze stadkaarten zijn wel heel erg verouderd waardoor bezoekers aan onze 
mooie gemeente niet altijd de juiste weg vinden als zij gebruikt maken van 
deze Stadskaarten.

Zo werd ik onlangs gevraagd door een wat ouder echtpaar met kleinkinderen 
waar ze toch het Pontje van Rijswijk kunnen vinden zoals deze nog op onze 
Stadkaarten worden vermeld.

De vraag lijkt mij zeer duidelijk, wanneer en op welke wijze gaan we onze 
Stadkaarten weer up-to-date maken.

In afwachting van uw reactie,

Erik van der Veer
PvdA gemeenteraadsfractie


